
 

Protokoll från arbetsgruppen för peritonealdialys 2015-12-14 på 

sjuksköterskornas hus Stockholm 

 

 

Närvarande: Christina, Emilia, Anneli och Helen 

 

 Började med att göra en verksamhetsplanering för 2016. 

 Går igenom de 10 svar som inkommit på enkäten. Det som framkommit är att exitsite 

infektioner definieras och behandlas ganska lika. 

Önskemål om vad vi ska arbeta med är att vi ska bevaka nya rön utifrån vetenskapliga 

artiklar. 

Angående frågan om hur allmänheten ska informeras om PD har förslag kommit på 

att presentera oss mer på världsnjurdagen och andra njurdagar. Vi planerar att ta 

kontakt med njurföreningarna på lokal nivå för att på det sättet få ut information om 

PD. 

 Då chattforum inte går att ordna via SNFSs hemsida planerar vi att skicka ut förfrågan 

om det finns önskemål att ingå i en mail lista där olika frågor kan skickas in. Den listan 

kommer då att skötas av oss i gruppen. 

 Kontakt tas med njurföreningen i Västerbotten om de vet vem som ansvarar för 

programmet för njurdagarna. 

 Vi börjar undersöka hur vi ska hitta relevanta artiklar för PD. 

 Vi kontaktar programgruppen för Haga mötet för att få prata om gruppen ca 30 min. 

 Vi kontaktar några PD mottagningar som har lyckats få många PD patienter (Gävle, 

Kalmar), hur har de gått tillväga.  

 Uppföljande webbmöte i Februari. 

  Vid pennan 

 Helen Olsson 

 


